



生物資源供應我們日常所需。例如：衣服、食物、住屋、燃料及醫藥等。可是，現時人類過度使用資源的方式，令很多生物資源正面臨枯竭和滅絕。如果消耗的速度比再生快，越來越多的物種、生物棲息地和資源便會在我們不知不覺間迅速消失！

可持續發展委員會現正就推廣可持續使用生物資源進行公眾參與，並邀請公眾就三個主要範疇提供意見：

- 如何促進消費者作明智的選擇？
- 如何推動企業和公營機構採取最佳實踐？
- 應舉辦甚麼教育及宣傳活動？

我們誠邀您於 **2016 年 11 月 15 日** 或之前遞交您的意見，亦歡迎您參加我們的公眾參與活動。有關公眾參與文件及活動詳情，請瀏覽委員會專屬網站 [www.susdev.org.hk](http://www.susdev.org.hk)。



**Biological resources provide for our daily needs, such as clothing, food, shelter, fuel and medicine, etc.. However, due to the current over-consumption pattern, many of the biological resources that we come across are now under the risk of depletion and exhaustion. If the rate of harvesting and consumption is greater than the reproduction rate, more and more species, habitats and resources will disappear more quickly than we can imagine!**

**The Council for Sustainable Development is carrying out a public engagement on sustainable consumption of biological resources and invites public views on three major aspects:**

- **How to facilitate smart choices for consumers?**
- **How to promote best practices among businesses and the public sector?**
- **What kinds of education and publicity activities should be pursued?**

**We sincerely invite you to send us your views on or before 15 November 2016 as well as join our engagement events. The public engagement document and information on engagement events are available at the Council's dedicated website at [www.susdev.org.hk](http://www.susdev.org.hk).**